
Besluiten/afsprakenlijst raadscommissie 16 januari 2023 19:30 uur
Plaats: Raadszaal, Raadhuis

Aanwezig:
de voorzitter: E. Mateman
de leden: 
CU/SGP: B.J. van der Linde, G. van der Rhee, E.C. Moerman-Vreugdenhil, D. Stijf
CDA: J. Grotenhuis-van der Horst
VVD: E.F. Stijnman, C. Niessen
GBP: W. Weerdt, W.J. Boeve
PvdA: S. Buist, M.L. Bosman, E.W. Dijkstra
D66/GL: J.G. Dikker Hupkes, G. Kwekkeboom, S.I. van Amerongen, D.J. Landman-Kok

het college: burgemeester J.W. Wiggers, de wethouders J.W.J. van Ommen, S.J.L. Nienhuis; 

commissiegriffier: J. Kok;
griffiemedewerkster: B. Bessels.

A G E N D A 
Algemeen

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website: Commissie - 16 januari 2023 - Gemeente Heerde 
(ibabsonline.eu)

Mededelingen
De heer Dokter is met kennisgeving afwezig. 

De heer van der Linde stopt als commissielid. De voorzitter en de heer van der 
Rhee (CU/SGP) spreken beide een dankwoord uit richting de heer van der Linde. 
Tot slot blikt de heer van der Linde kort terug op zijn raads- en 
commissielidmaatschap en spreekt een dankwoord uit. 

Er is een technische storing in het vergadersysteem, waardoor de namen van de 
sprekers in deze vergadering niet in beeld verschijnen.

2. Vaststelling agenda

De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

Er zijn verschillende rondvragen ingediend vanuit de fracties PvdA, D66/GL, VVD 
en CU/SGP.

3. Lijst met aandachtspunten, toezeggingenlijst, moties en bestuursagenda

Geen opmerkingen.

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=heerde&agendaid=6e5b067f-3ab1-45b9-a7b2-fda137b238d7&FoundIDs=&year=2023
https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=heerde&agendaid=6e5b067f-3ab1-45b9-a7b2-fda137b238d7&FoundIDs=&year=2023
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4. Nieuws uit de regio

Mevrouw Grotenhuis neemt de commissie mee in de ontwikkelingen in de 
Cleantech Regio (nieuwe naam: Regio Stedendriehoek). Zij blikt vooruit op de 
ontwikkelingen voor de regio in 2023. 

De heer Dikker Hupkes blikt terug op de bijeenkomst van Liander op woensdag 
11 januari in Oldebroek. Hij omschrijft de uitdagingen voor Liander de komende 
jaren. De PowerPoint van die avond wordt door de griffie gedeeld met alle raads- 
en commissieleden. 

Raadsvoorstellen
5. 2e wijziging van de Verordening jeugdhulp en maatschappelijke ondersteuning 

gemeente Heerde 2020

De commissie besluit dit voorstel zonder bespreking door te geleiden naar de 
raad als A-onderwerp.

6. Gewijzigde begroting Stedendriehoek 2023

Burgemeester Wiggers reageert op een oproep van mevrouw Grotenhuis (CDA) 
en beantwoordt vragen van de heer Dikker Hupkes (D66/GL), de heer Buist 
(PvdA), de heer Stijnman (VVD) en de heer Stijf (CU/SGP) o.a. over: 
informatievoorziening en communicatie vanuit de regio, het evt. structurele 
karakter van de extra kosten (begrotingswijziging) en het deelnemen van de 
gemeente Heerde in verschillende regio’s.
De heer Wiggers zal via de raadscommissie (agendapunt Nieuws uit de uit de 
regio) relevante ontwikkelingen melden.

De commissie besluit dit punt door te geleiden naar de raad als A-onderwerp.

Adviezen/bespreken
7. Beantwoording schriftelijke vragen 2022-05 PvdA, ODNV

Wethouder Nienhuis geeft een toelichting op de beantwoording van de 
schriftelijke vragen en beantwoordt vragen van de heer Buist (PvdA), de heer 
Stijf (CU/SGP) en de heer Dikker Hupkes (D66/GL) over wat de controles bij 
bedrijven in de hoogste risicocategorieën opleveren, de personele 
ontwikkelingen bij de ODNV en de verslaglegging en kwaliteit van de controles. 

Naar aanleiding van de discussie zegt de heer Nienhuis toe om aan de ODNV te 
vragen of er uitgebreidere informatie over controles van de ODNV gedeeld kan 
worden met de gemeenteraad. Met de opmerking dat er wel sprake moet zijn 
van uniformiteit in de informatievoorziening richting de deelnemende gemeenten 
(geen maatwerk). En dat het niet wenselijk is om informatie te delen over 
afzonderlijke bedrijven. 

De commissie besluit kennis te nemen van de beantwoording van de schriftelijke 
vragen (2022-05) over de ODNV.

8. Memo Actieve raadsinformatie 2022-92, Verstedelijkingstrategie Regio Zwolle

Burgemeester Wiggers geeft een toelichting op de memo en beantwoordt vragen 
van mevrouw van Amerongen (D66/GL) over de koppeling van de 
verstedelijkingsstrategie met lokaal beleid, de betrokkenheid van 
gemeenteraden en over de ‘status’ van de verstedelijkingsstrategie. 
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De commissieleden de heer Stijnman (VVD), mevrouw Bosman (PvdA), de heer 
de Weerdt (GBP) en mevrouw Grotenhuis (CDA) doen de suggestie om hierover 
verder door te spreken in een themabijeenkomst. De Commissie stemt hiermee 
in. Op 7 februari wordt tijdens de geplande themabijeenkomst inhoudelijk 
doorgesproken over de verstedelijkingsstrategie van de Regio Zwolle.
 
Mevrouw Kwekkeboom (D66/GL) doet een oproep aan de raadsleden om de op 
20 januari geplande bijeenkomst van de regio Zwolle bij te wonen.
De heer Wiggers attendeert op de op 21 februari geplande radenbijeenkomst 
voor de Kop van de Veluwe.

De commissie besluit kennis te nemen van de Memo Actieve raadsinformatie 
(2022-92) over de verstedelijkingsstrategie van de regio Zwolle.

Slot 
9. Afsprakenlijsten commissievergaderingen 28 en 29 november 2022

Geen opmerkingen.

10. Rondvraag 

Onderhoud bomen Molenweg
Mevrouw Moerman (CU/SGP) vraagt naar het onderhoud van bomen langs de 
Molenweg. Wethouder Nienhuis legt uit dat de bomen op grond staan dat niet 
eigendom is van de gemeente Heerde. Het college gaat aandacht vragen bij 
Gelders Lanschap en Kastelen (GLK) voor het onderhoud van de bomen.

Compensatiemaatregelen Hoogwatergeul
Mevrouw Kwekkeboom (D66/GL) stelt een aantal vragen over de ‘compensatie’ 
voor de omgeving in het kader van de aanleg van de hoogwatergeul. Wethouder 
Nienhuis zegt toe de (voorafgaand aan de vergadering ingediende) vragen over 
de compensatiemaatregelen hoogwatergeul schriftelijk te beantwoorden. 

Vergunningaanvraag geitenhouderij Vorchten
De heer Buist (PvdA) stelt vragen over een bij het college ingediende aanvraag 
omgevingsvergunning voor een geitenhouderij in Vorchten. Wethouder Nienhuis, 
licht de ingediende aanvraag en het standpunt daarop van het college toe. Het 
staat een initiatiefnemer altijd vrij een aanvraag in te dienen, maar dat neemt 
niet weg dat er (milieutechnische) bezwaren kunnen zijn tegen een aanvraag. 

De heer Buist (PvdA) stelt vragen over de lokale doelstellingen op het gebied 
van (verminderen van) laaggeletterdheid. Wethouder van Ommen licht toe dat 
er – op basis van het kaderdocument sociaal domein – gewerkt wordt aan een 
uitvoeringsplan. Wethouder van Ommen zegt toe een samenvatting van het 
uitvoeringsplan voor de zomer met de gemeenteraad te delen. 

De heer Niesen (VVD) stelt vragen over de stand van zaken rondom het MFA Hof 
van Cramer, het gesprek met de gebruikers over de horecavoorziening en over 
de kosten van het project. Wethouder Nienhuis licht toe wat de stand van zaken 
van het project is. Het college houdt de raad op de hoogte van de (financiële) 
ontwikkelingen rondom het MFA. 
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De heer Stijnman (VVD) stelt een vraag over het aantal van 620 te bouwen 
woningen in Heerde en verwijst hierbij naar een Memo Actieve Raadsinformatie 
(2022-82). Ook vraagt de heer Stijnman (VVD) naar de rol van de 
gemeenteraad bij de totstandkoming van dit aantal. Wethouder Nienhuis geeft 
een toelichting en verwijst naar de nieuwe woondeal waar aan gewerkt wordt. 
De heer Nienhuis zegt toe informatie over de nieuwe woondeal binnenkort via 
een memo Actieve Raadsinformatie te delen met de raad.

11. Sluiting
De voorzitter sluit om 21.33 uur de vergadering.


